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VAN :  W ethouder  L.  Sni jders   

C.C.  :   

DATUM :  16 jun i  2020  

BETREFT :  Rondvraag f ract ie  W est land Verstandig  inzake “Muziekpad” langs de  Lee in  
De L ier    

 

 

Aanleiding  

Ten behoeve van de rondvraag  Raadsvergader ing  van 16  jun i  2020 ,  z i jn  door de f ract ie  W est land 

Verstandig vragen geste ld  inzake “Muziekpad” langs de Lee in  De L ier    

 

Inleiding door  de f ract ie  

In  januar i  s te lde W est land Verstandig a l  een vraag over  het  zogenaamde “muziekpad” langs de 
Lee in  De L ie r .  De suggest ie  werd gedaan om onder langs een f ie tspad aan te  leggen.  Hierop is  

nooi t  een inhoudel i jke react ie  gekomen.  De hal fzachte verhard ing is  e r  inmiddels  gekomen,  

evenals  een bord wat  aangeef t  dat  het  pad bovenlangs een of f ic iee l  voetpad is ,  terwi j l  dat  pad 

eerder  geen s ta tus had.   

 

Vraag 1  

Het gevolg is  dat  door f i e tsers  gebru ik  gemaakt  wordt  van een a l terna t ieve rou te onder langs d ie  

z ich inmiddels  gevormd heef t  doordat  f ie tsers  gebru ik  maken van het  bet ref fende pad.  Er  is  wel  

degel i jk  behoef te  aan da t  pad.  Is  de wethouder bere id om dat  pad aan te  leggen?  

 

Antwoord vraag 1  

Het co l lege herkent  de behoef te  en is  bere id  te  onderzoeken of  de aanleg  van he t  f ie tspad langs 

“De Lee”  technisch,  f inanc iee l  en qua e igendommen haalbaar  is .    

 

Mocht  u i t  onderzoek b l i j ken dat  er  mogel i jkheden voor  de aanleg van he t  f ie tspad zi jn ,  dan word t  

d i t  opgevoerd in  he t  u i t voer ingsprogramma. In  het  hu id ige u i tvoer ingsprogramma is  d i t  n ie t  

meegenomen.  
 

 

 

 


